

Handschriften / Autographen

Tagebuch von Heinrich Wilhelm Ludolf.

Ludolf, Heinrich Wilhelm

o.O., 13.01.1701-31.10.1711

5. Januar 1702

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

[urn:nbn:de:gbv:ha33-1-176785](https://nbn-resolving.org/urn:nbn:de:gbv:ha33-1-176785)

שנש. Hoc oleum videtur esse שו
in J. sive Spiritu. Hoc I quod in שנש
quoz ad Spiritum referri potest fit
ex א. sive multiplicando 2 cum א
Luz ha שנש est שו sive manna
לש ו. hoc ו. conjunctum cum שו
fit Caelum sive habitaculum לש ו. שו
מן כרואותימן. Illa dextra quae Statu
minat מן הכדור atq; mirabilia nos docet
est שו ex 2. Species illa divina, sive
proles et virtus e Deo ab aeterno exco.
Sicuti manus כפיים דנוטות אלי
ones, Ita ha שו י. virtutem qua bene
operamur indicare videtur

Vide circa hoc שו
Marty. 19.

שו sive Panis Coelestis compositus est ex
2 messia et 2 Spiritu. I quod est
40. componitur ex 2. in 2. multi
plicati.

13. א. In the New birth, or Inward man
שנש or God's mercy is the שנש or Womb.
אור. אור. or דורש שנש. the Seed. and
שנש אור. or נשמה לש אור. the
warmth or Natural Heat.

But if we can not distinctly conceive
and comprehend Natural generation, how
can we poor mortal wretches presume to
define and make out spiritual Regeneration.